

From: Héléne Grillot <HGRILLOT@ffr.fr>

To: FEDERATION HONGROISE RUGBY (Adresse de messagerie)
<vidaszl@mail.datanet.hu>

Sent: Thursday, October 19, 2000 9:01 AM

Subject: Match HONGRIE / ANDORRE

For Mrs. Ria ISPANNE,

I have received your fax regarding the appointment of the FIRA representative at match HUNGARY / ANDORRA. This is Mr. BENEUF (France) and not Mr. GROUMBINAS.

In the summons you received first I made a mistake indicating Mr. GROUMBINAS. I immediately sent another notice in asking you to cancel the first shipment.

It is Mr. BENEUF who will act as delegate to the match.

Mr GROUMBINAS is appointed for another match for which he has received a summons.

As soon as I know the day and time of arrival of Mr. BENEUF I will tell you will let you know immediately.

See you soon

Pour Madame Ria ISPANNE,

J'ai bien reçu votre fax concernant la désignation du représentant FIRA au match HONGRIE / ANDORRE. Il s'agit bien de M. BENEUF (France) et non de M. GROUMBINAS.

Dans la convocation que vous avez reçue en premier j'avais fait une erreur en indiquant M. GROUMBINAS. J'ai renvoyé de suite une autre convocation en vous demandant d'annuler le 1er envoi.

C'est bien M. BENEUF qui assurera les fonctions de délégué au match. Monsieur GROUMBINAS est lui désigné pour un autre match pour lequel il a reçu une convocation.

Dès que je connaîtrai le jour et l'heure d'arrivée de M. BENEUF je vous le ferai savoir immédiatement.

A bientôt

Héléne